
 

Emne 

Mødereferat - bestyrelsen 

 

 

Dato for mødet  

22. September 2011 

Tidspunkt 

Kl. 20:00 

Referat udarbejdet af 

Katrine Precht 

 

 

Mødedeltagere 

Flemming Dahl (FD), formand - Deltog 

Ella Vigh (EV), bestyrelsesmedlem/kasserer – Deltog 

Sille Wiberg (SW), bestyrelsesmedlem – Afbud 

Katrine Precht (KP), bestyrelsemedlem – Deltog 

Sebastian Møller (SM), bestyrelsesmedlem – Deltog 

 

 

 

 

 

 

Til orientering for 

Andelshaverne af Andelsboligforeningen Carit Etlars Vej 14-16, 

Boligexperten Administration A/S 

 

 

 

Dagsorden 

1. Post og meddelelser 

2. Status over igangværende projekter 

3. Rengøring 

4. Reparation og vedligeholdelse 

5. Foreningens økonomi og regnskab 

6. Div. tiltag og information til andelshavere 

7. Nye projekter 

8. Køb/Salg af andel 

9. Evt. 

10. Næste bestyrelsesmøder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1.  Post og meddelelser 

Intet at berette. 

2.  Status over igangværende projekter 

Intet at berette. 

3. Rengøring 

Intet at berette. 

4. Reparation og vedligeholdelse 

Der er fundet 2 yderligere gennemtæringer nede i vores varmtvandsforsyning. Pga. en 

mangelfuld udført installation kan vi ikke få gang i vores varme, før denne er udbedret. 

Tjek af systemet er i øvrigt udført.  



5. Foreningens økonomi og regnskab 

Vores viceværtaftale er blevet finkæmmet til nederste detalje og vi kan ikke spare nogle 

penge af betydning med nuværende aftale med Suldrup.  

6. Div. tiltag og information til andelshavere 

Fremover vil det være sådan at vi ikke arrangerer storskraldsafhentning fast, men kun efter 

forespørgsmål. 

 

Hvis beboerne ser tegn på rotter bedes de underrette bestyrelsen herom.   

   

7. Nye projekter 

Evt. forskønnelse af opgange og andre større projekter i forbindelse med arbejdsweekender, 

er indtil videre skrinlagt, qua foreningens økonomiske situation med mange uforudsete 

udgifter de sidste måneder. 

8. Køb/Salg af andel 

Intet at berette. 

9. Evt.  

Dato for udluftning af radiatorer bliver d. 12. Oktober kl. 20.30-21.30. Denne dato skal der 

åbnes fuldt op for radiatorerne. Som sidste år håber vi på at det vil løse de problemer der 

måtte være med støj, luft og evt. manglende gennemstrømning af radiatorerne. Bestyrelsen 

bestræber sig dog på at der skal komme varme på, hurtigere end denne dato.   

10. Næste bestyrelsesmøde 

 Endnu ikke aftalt. 

 

 


